
Protokoll vid årsstämma 2023 med Torstäva vägbelysning ekonomisk 
förening. 

Lördagen den 17 juni 2023. 

§1   Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade stämman.  

§2   Jan Erik Andersson valdes till mötesordförande. 

§3   Ann-Christin Karlsson valdes till mötessekreterare. 

§4   Dagordningen godkändes  

§5   Justering av röstlängden görs om behov av rösträkning uppkommer. 

§6   Till justerare valdes Ulf Frisestad och Stefan Nilsson. 

§7   Kallelsen har anslagits på samtliga föreningens anslagstavlor 14 dagar före stämman. Stämman 
ansågs stadgeenligt utlyst. 

§8   Styrelsens årsredovisning, balans och resultaträkning föredrogs av kassör Håkan Axelsson 
Revisionsberättelsen föredrogs av revisorn Anders Söderström. 

§9   Stämman fastställde balans- och resultaträkning 

§10   Stämman beviljade styrelsens ledamöter ansvarsfrihet 

§11   Stämman beslöt att höja arvodet vid styrelsearbete till  250:-/timme.   Fast arvode till styrelsen 
utgår ej 

§12   Årsavgiften för driften är oförändrat 500:-( 400:- + moms).Tyvärr är det ett antal som inte betalt 
sin avgift. Stämman beslöt därför att efter en påminnelse , skicka inkasso till de som ej betalat. 

§13   Då vårt elnät är 25 år gammalt och bara har underhållits under alla år, tvingas vi nu att göra en 
rejäl investering i nätet. Det är 110 armaturer som ska bytas och varje kostar 2500:-. Till detta 
kommer arbetskostnader grävning och maskinlåning. Styrelsen beräknar att det kommer att kosta ca 
540 000 kronor. Styrelsen äskar därför en extra utdebitering på 1000:- (200- är moms) under 3 år. 
Det röstades om frågan och Leif Ketzenius begärde votering. Röstresultat: 13 ja och 2 nej. 

Stämman godkände därmed styrelsens förslag. 

§14   Till ordförande omvaldes Jan-Erik Andersson på ett år 

§15   Till ordinarie styrelseledamot för 2 år valdes Håkan Axelsson. 

§16   Till 0rdinarie styrelseledamot på1 år valdes Mats Loften 

§17   Till suppleant valdes Nicklas Brunsberg  

§18   Till revisor för en tid av 2 år omvaldes Anders Söderström 

§19   Till ledamot av valberedningen på 1 år valdes Ronny Karlsson.                                               
Ytterligare ledamot till valberedningen sökes.  

 

 



§20   Inkomna skrivelser: 

 A,   Skrivelser  inkomna under verksamhetsåret angående driftsstörningar har åtgärdats löpande. I    
övrigt hänvisas till ovan redogjorda investering som planeras. 

 

B,    En skrivelse från föreningen ställd till Drift o Servicenämnden i Karlskrona, där framförs 
önskemålet att kommunen tar hand om belysningen på Trummenäs. Stämman röstade för att 
skrivelsen ska skickas. Om kommunen tar över läggs Belysningsföreningen ned 

§21 Övriga frågor. Inga inkom utöver tidigare nämnda. 

§22   Protokollet från stämman skall anslås på anslagstavlorna senast inom 2 veckor. 

Det beslöts också att det på Vägföreningens hemsida göra en underrubrik för Belysningsföreningen 
och där ange kallelser, protokoll och annan viktig info. 

§23   Det hölls parentation över den bortgångne Jan Hallberg . 

§24      Stämman avslutades med att ordförande önskade alla en skön sommar. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Ann-Christin Karlsson 

 

 

Ulf Frisestad, justerare  Stefan Nilsson justerare 


